



#### LAGE

- › Mitten im Bremer Bürgerpark
- › Innenstadt Bremen: 2 km
- › Messe/Kongresszentrum: 0,5 km
- › Bahnhof Bremen: 1 km
- › Flughafen Bremen: 6 km

#### ZIMMER & SUITEN

- › 26 Einzelzimmer
- › 126 Doppelzimmer
- › 13 Suiten
- › 7 Junior Suiten

#### RESTAURANTS

- › Parkrestaurant mit deutscher Gourmetküche
- › Parkhotel-Bar und Smokers Lounge mit begehbarem Humidor
- › Historische Kuppelhalle
- › Eigene Pâtisserie
- › Im Sommer: Hollersee-Terrasse mit Barbecue-Events

#### EVENTS

- › 9 Tagungs- und Kongressräume von 11 m<sup>2</sup> bis 420 m<sup>2</sup>, bis zu 462 Personen

#### SPA & FITNESS

- › 1200 m<sup>2</sup> großer Spa- und Wellnessbereich
- › Saunawelt
- › Außenpool
- › Fitnessbereich mit Panoramablick
- › Yoga
- › Massage
- › SPA'RK'S Beautycenter mit Thalgo- und St Barth-Produkten

## MICE



### PRALINEN-WORKSHOP

Unsere hauseigene Pâtisserie bietet vielfältige Pralinen-Kreationen. Erlernen Sie in unserem einzigartigen Workshop die Herstellung der feinen Köstlichkeiten unter Anleitung unseres Chef-Pâtissiers.

Max. 20 Personen | Dauer ca. 1 Stunde | Preis 29 € pro Teilnehmer

### INDIVIDUELLE FÜHRUNG DURCH DEN BÜRGERPARK

Entdecken Sie gemeinsam mit Dipl.-Biologin Birgitta Looden den Bremer Bürgerpark. Thematische Führungen wie der Vollmond-Spaziergang, „Die Legenden der Bäume“ sowie wilde Heilkräuter und Zauberpflanzen erläutern die Flora und Fauna des Bürgerparks in ganz unterschiedlichen, spannenden Zusammenhängen. Interessante Geschichten begleiten die Besucher auf ihren Wegen durch den Bürgerpark.

Max. 20 Personen | Dauer ca. 2 Stunden | Preis auf Anfrage

### YOGA-BREAK

Beginnen Sie die Tagung inspirierend mit einer erfrischenden 15-minütigen Morgen-Yoga-Session. Oder vielleicht bauen Sie eine Yogapause nach dem Mittagessen oder während der Kaffeepause ein? Ausgebildete Business-Spirit-Yogalehrerinnen werden Ihre Teilnehmerinnen und Teilnehmer durch fließende Übungen aus Kraft und Ruhe mit neuer Energie versorgen – und die Körperentspannung fördern.

Max. 15 Personen | Dauer ca. 15 Minuten | Preis 15 € pro Teilnehmer

## PLEASURE



### BORGWARD-ERLEBNISTOUR

Lassen Sie sich in einem echten Oldtimer aus dem Hause Borgward durch Bremen und zu den ehemaligen Werken der Marken Borgward, Hansa, Lloyd und Goliath chauffieren. Die Borgward-Villa und das Denkmal stehen ebenfalls auf dem Programm. Die Tour ist von Mitte April bis Mitte Oktober nach Verfügbarkeit buchbar.

Max. 3 Personen pro Oldtimer | Dauer ca. 1,5 – 2 Stunden | Preis 220 € pro Oldtimer

### PICKNICK-BOX

Genießen Sie ein leckeres Picknick im Bürgerpark oder an der Weser – gerne empfehlen wir Ihnen die schönsten Plätze. In Ihrer Picknick-Box finden Sie hausgemachte Pralinen, Macarons, Sandwiches, eine Flasche Prosecco und viele weitere Köstlichkeiten.

Mind. 1 Person | Dauer 1 Tag | Preis 59 €

### NACHTWÄCHTER-RUNDGANG

Eine unterhaltsame Zeitreise durch ein Bremen, wie es früher einmal war. Wenn die braven Menschen ruhen, begibt sich der Nachtwächter auf seine Runde durch die dunkle Stadt. Begleiten Sie unseren einsam durch die Nacht streifenden Beschützer. Aber Vorsicht! Verlieren Sie nicht den Anschluss an Ihre Gruppe.

Max. 20 Personen | Dauer ca. 1,5 Stunden | Preis 14 € pro Person



## PARKHOTEL

BREMEN



### LOCATION

- › In the heart of Bremen's Bürgerpark
- › Bremen city centre: 2 km
- › Exhibition/Congress Centre: 0.5 km
- › Bremen railway station: 1 km
- › Bremen airport: 6 km

### ROOMS & SUITES

- › 26 Single rooms
- › 126 Double rooms
- › 13 Suites
- › 7 Junior suites

### RESTAURANTS

- › Park restaurant with German gourmet cuisine
- › Parkhotel Bar and Smoker's Lounge with walk-in humidor
- › Historic dome hall
- › In-house patisserie
- › Hollersee terrace with barbecue events (summer only)

### EVENTS

- › 9 meeting and congress rooms, from 11 m<sup>2</sup> to 420 m<sup>2</sup>, for up to 462 people

### SPA & FITNESS

- › 1200 m<sup>2</sup> spa and wellness area
- › Sauna area
- › Outdoor swimming pool
- › Fitness area with panoramic views
- › Yoga
- › Massage services
- › SPA'RKS beauty centre with Thalgo and St Barth products

## MICE



### CHOCOLATE WORKSHOP

Our in-house patisserie offers a variety of chocolate and praline creations. Learn more about the production of the fine delicacies in our unique workshop under the guidance of our head patissier.

Max. 20 people | Duration approx. 1 hour | Price € 29 per participant

### INDIVIDUAL TOUR THROUGH THE BÜRGERPARK

Discover the Bürgerpark Bremen together with the qualified biologist Birgitta Looden. Thematic tours like the full-moon walk, legendary trees tour as well as the wild herbs and magic plants tours explain the flora and fauna of the Bürgerpark in different and exciting contexts. Interesting stories accompany visitors on their way through the Bürgerpark.

Max. 20 people | Duration approx. 2 hours | Price on request

### YOGA BREAK

Start the meeting with a refreshing 15-minute morning yoga session. Or maybe take a yoga break after lunch or during the coffee breaks? Trained business spirit yoga teachers offer flow exercises based on strength and rest to provide your participants with new energy – help the body to relax.

Max. 15 people | Duration approx. 15 minutes | Price € 15 per participant

## PLEASURE



### BORGWARD ADVENTURE

Experience a tour with a Borgward vintage car in Bremen and visit the old factories of the brands Borgward, Hansa, Lloyd and Goliath. The Borgward villa and the memorial are also on the program. The tour is bookable from mid-April to mid-October according to availability.

Max. 3 people per vintage car | Duration approx. 1.5 – 2 hours | Price € 220 per vintage car

### PICNIC BOX

Enjoy a delicious picnic in the Bürgerpark or at the Weser – we are happy to recommend the most beautiful places to you. In your picnic box, you will find home-made chocolates, macaroons, sandwiches, a bottle of Prosecco and many other delicacies.

Min. 1 person | Duration 1 day | Price € 59

### NIGHT WATCHMAN TOUR

An entertaining journey through time in Bremen as it used to be. When good people rest, the night watchman goes on their rounds through the nocturnal city. Join our lonesome protector roaming through the night. But beware! Don't lose touch with your group.

Max. 20 people | Duration approx. 1.5 hours | Price € 14 per person